Second Grade Dual Language Class Supply List
二年级双文班学习用品清单

Dear Parents,
	We would like to wish you a wonderful summer vacation and also let you know what your child will need when he/ she starts Second Grade. This will allow you to shop at your convenience during the summer months. Please be sure to label all items with your child’s name and class.
亲爱的家长：
祝您有一个愉快的暑假！同时我们希望告知您在孩子二年级开学时所需要的学习用品，以便您可以利用暑假的时间去购买这些用品。请在每一项用品上写上孩子的班级和姓名。

· 
· 7 hardcover notebooks (black and white marble style – not spiral) 
7本硬皮笔记本 （黑白大理石纹款，不是旋转铁丝装订款）

· 2 plastic red folders and 4 plastic blue folders
2个红色的塑料文件夹和4个蓝色的塑料文件夹

· 2 boxes of #2 pencils (sharpened) and 1 soft pencil case
2盒已削好的#2铅笔 和 1个软笔袋

· 3 large erasers
[bookmark: _GoBack]3个大号橡皮擦

· 1 box of crayons (box of 24) 
1盒蜡笔（24支装）

· 1 pack of washable markers
1盒可洗的水彩笔

· 1 box of colored pencils
1盒彩色铅笔

· 1 pair of blunt-tip kid scissors
1把钝头儿童剪刀 

· 3 large glue sticks 
3支大号固体胶

· 1 pack of dry erase markers
一套干擦白板笔 

· 1 hard ruler (12 inches with centimeters)
一把硬尺子 (12寸带厘米刻度)

· 1 pack of white copy paper
一包白色打印纸
· 1 box of Gallon-sized Ziploc bags and I box of Quart-sized Ziploc bags
1盒 加仑大小的保鲜袋 和1盒 夸脱 大小的保鲜袋

· 1 roll of paper towels 
1卷厨房用纸

· 2 boxes of tissues 
2盒面巾纸

· 3 bottles of hand sanitizer
3瓶免洗洗手液

· 1 container of baby wipes 
1盒/包湿纸巾

· Send in a healthy snack every day
每天带健康零食

· $7.00 for Scholastic News Magazine order (Please place money in an envelope with your child’s name and class) 
$7.00订购英文学习周刊（请把钱放在信封里，并写上孩子的姓名和班级）



Thank you for your support and have a nice vacation!
谢谢您的合作和支持！祝您假期愉快！

Sincerely,
谨上，

The Second Grade Dual Language Teachers
二年级双文班老师

